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Interpelacja w sprawie uzupełnienia brakujących słupków przy ul. Braci 
Wieniawskich. 

W�k::1 o�e,Z�o roku (w�=;iempaejść 

dla pieszych w ciągu ul. Braci Wieniawskich przed nielegalnym wjazdem aut proszę o opracowanie 

kolejnego projektu zmiany stałej organizacji ruchu dla tej ulicy w zakresie uzupełnienia 

brakujących słupków w następujących lokalizacjach: 

- między istniejącymi słupkami, a latarnią drogową nr 21 (1 szt. słupka na środku wskazanego

odcinka), 

- wzdłuż dojścia do przejścia dla pieszych zlokalizowanego obok latarni drogowej nr 26 od

strony północnej, 

- między istniejącymi słupkami, a latarnią drogową nr 29 (1 szt. słupka na środku wskazanego

odcinka). 

W chwili obecnej w 3 ww. lokalizacjach z uwagi na „nieszcz·elność" wprowadzonych 

wygrodzeń odbywa się nielegalny wjazd i wyjazd pojazdów w rejonie przejść dla pieszych na 

chodnik, które następnie w celu zaparkowania jeżdżą wzdłuż i manewrują po chodniku. Sytuacja ta 

stwarza duże zagrożenie dla pieszych. Konieczne jest więc możliwie szybkie uzupełnienie już 

istniejących wygrodzeń w celu zapewnienia ich skuteczności. Podkreślić należy, że już wcześniej 

(w związku z montażem) potwierdzono zasadność zabezpieczenia chodników w tym rejonie oraz 

wydatkowano na to środki finansowe. Obecnie z uwagi na mały zakres potrzebnych prac nie 

potrzeba będzie tutaj dużego nakładu finansowego. 

W odpowiedzi proszę o wskazanie terminów w jakich zostanie opracowany niezbędny projekt 

zmiany organizacji ruchu dla ul. Braci Wieniawskich oraz kiedy zostanie on wdrożony w terenie. 
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